
15/2024 elektronska sjednica Upravnog odbora Hrvatskog karate saveza 

održana u terminu elektronskog glasovanja u četvrtak 14. studenog do petka, 15. studenog 

2024. godine do 12,00 sati  putem službene e-mail adrese karate.tajnistvo@karate.hr   

UPRAVNI ODBOR 
 
Poštovane kolege, 
 
sazivam 15/2024 elektronsku sjednicu Upravnog odbora saveza koja će se održati u terminu 
rasprave i elektronskog glasovanja od četvrtka, 14.11. 2024. od 9,00 sati ujutro do petka, 
15.11.2024. godine do 12,00 sati isključivo putem emaila: karate.tajnistvo@karate.hr 
 
Za sazvanu elektronsku sjednicu predlažem Dnevni red: 
 
1. Izbor muške i ženske ekipe u borbama za nastup na SK u Pamploni na temelju prijedloga 
Izborničkog stožera 
2. Popis delegacije i aranžman odlaska na bazi 20 osoba  
3. Kupnja sportske opreme 4F trenirke za ovu akciju 
 
 
Obrazloženje: 
 
Ad1 
Izbornički stožer dostavio je prijedlog spiska seniorske muške i ženske reprezentacije u 
borbama koje bi trebale predstavljati Hrvatsku na sljedećem Svjetskom kupu za ekipe u 
Pamploni Španjolska. 
 
Koristim priliku napomenuti da Muška ekipa nije izborila nastup u redovnom postupku 
kvalifikacija jer nisu osvojili ekipno odličje niti na posljednjem SP u Budimpešti 2023 a niti na 
EP u Zadru u 2024. Na temelju pravila o zamjeni ukoliko jedna od kvalificiranih ekipa 
odustane, Hrvatska je dobila pravo nastupa odustajanjem Azerbajdžana. Bez obzira što 
muška ekipa i nije u najboljoj formi jer se ovome nisu niti nadali, bili smo zajedničkog atava 
da se na ovo mora odazvati obzirom na sve dosadašnje rezultate i status Hrvatskog karate 
saveza u WKF. 
 
U razgovoru je dan prijedlog da se za mušku ekipu za ovu akciju zadužuje nacionalni trener 
Esad Garibović a za žensku ostaje Danil Domdjoni. U biti, ovo je samo preraspodjela 
zaduženja unutar postojećeg Izborničkog stožera s osobama koje su uključene u rad Stožera 
posljednja tri ciklusa odlaska na velika natjecanja. 
 
Iskreno, moram napomenuti da sam kao predsjednik saveza u nekoliko navrata zvao i pitao 
kada će stići prijedlog ekipa jer nam je vrijeme za online prijavu polako isticalo. Izbornički 
stožer je na dan isteka prijave dostavio prijedlog, te dok sam ja bio na putu za Sarajevo, 
Glavni tajnik je izvršio online prijavu kako bi se poštivao rok WKF do zaključno 12,00 sati te to 
prije podne je bilo nemoguće sazvati elektronsku sjednicu kako bi UO potvrdio prijedlog, tim 
više što sam vozio za Sarajevo. 
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Bez obzira na online prijavu, Upravni odbor mora donijeti odluku o konačnom spisku te 
ukoliko u raspravi zaključite da se treba nešto mijenjati, vođa delegacije na dan prijave na 
licu mjesta uz plaćanje penala može izvršiti promjenu. 
 
Vezano uz točku 1. dostavljam Vam: 
-prijedlog Izborničkog stožera i koordinatora s obrazloženjima 
-prigovor KK SAMOBOR 
-prigovor KK TAD Rijeka 
 
Također, uz točku 1. predlažem da se potvrdi da će mušku ekipu za ovo natjecanje voditi 
dosadašnji nacionalni trener Izborničkog stožera g. Esad Garibović koji je od početka 
imenovanja Izborničkog stožera aktivno sudjelovao u svim aktivnostima seniorske muške i 
ženske reprezentacije te koji trenutno uz trenera Danila Domdjonija ima spoznaja i saznanja 
o trenutnoj konkurenciji koja dolazi u Pamplonu. Mišljenja sam da bi svako imenovanje 
potpuno novog trenera za mušku ekipu u ovako kratkom roku priprema od tri tjedna samo 
dodatno napravio pomutnju. 
 
Ljubazno Vas molim da pod ovom točkom iznesete mišljenje, date suglasnost a koliko ste 
drugačijeg stava, molim vas da ga obrazložite. 
 
 
Ad2) 
Spisak delegacije sastavljen je na bazi 20 osoba. Za predsjednika saveza aranžman snosi WKF 
Čim smo dobili poziv za mušku ekipu, tajništvo je s agencijom UNILINE krenulo u traženje 
najpovoljnijeg odlaska za Španjolsku. 
Ispostavilo se da je najpovoljniji let za Bilbao, te će od Bilbao delegacija imati organizirani 
transfer do Pamplone. 
U službenoj delegaciji se pod obavezno predlaže fizio reprezentacije koji će biti zadužen za 
zdrastveni status delegacije te nas press attache Lovorko Magdić koji je zadužen da s ovako 
velikih natjecanja izvještava prvenstveno za HRT ali i za sve ostale medije. S njegom radom 
ste upoznati. 
 
Za vođu puta predložen je Glavni tajnik Saveza 
Za službenog suca predlaže se Miroslav Lončar 
 
U nabavci avio karata, bila je planirana još jedna osoba. Kako se avio karte više ne mogu 
stornirati, dajem prijedlog da kartu iskoristi član Upravnog odbora Dario Keča. Dario je jako 
dobro povezan s natjecateljima a i obzirom na njegovu sposobnost oko rješavanja mogućih 
problema ozljeda, predloženo je da naručenu avio kartu iskoristi upravo on, a ne da bude 
samo putnik turista.     
 
Ljubazno molim SUGLASNOST ili drugačiji prijedlog s obrazloženjem. 
 
 
 
 
 



Ad3) 
Na temelju rezerviranih sredstava u fin.planu i programu Saveza, posebno za ovu akciju 
nabavile bi se trenirke 4F u skladu s prijedlogom Glavnog tajnika Saveza. 
Ukupna vrijednost kupnja sportske opreme je 4.860eur koju bi nabavili putem poznatog 
dobavljača sportske opreme ROST ŠPORT 
 
Ljubazno molim za suglasnost jer nam je ovo, prema navodima GT, u fin.planu Saveza. 
 
Apeliram na vas da pročitate sve dokumente u prilogu, da se između sebe porazgovarate 
ukoliko imate nedoumica. 
Ukoliko je potrebno, a prije vaše konačne odluke koju bi dali u pisanom obliku putem 
elektronskog glasovanja, ukoliko to zatraži većina, mogu sazvati telefonsku sjednicu UO u 
petak u jutarnjim satima prije nego krenem na put za Beč. 
 
Također, danas krećem sa sastancima od 10,00 ujutro i neću baš biti u prilici razgovarati 
između 10,00 i 16,00 sati. 
 
Unaprijed hvala na vašoj pomoći i suradnji! 
 
S poštovanjem, 
 
Predsjednik Cipek 
 
 
ZAKLJUČAK: 
Odazvali su se glasovanju u sazvanom terminu dana 15. studenog 2024. godine putem 
službene e-mail adrese: karate.tajnistvo@karate.hr članovi UO Saveza kako slijedi: 
Damir Barić, Denis Žderić, Danijel Kufner, Dario Keča, Mladen Vizinger, Nikola Škunca i 
Davor Cipek. 
 
 
Dana suglasnost i odluke usvojene su sa 6 glasova ZA,  u sastavu 6 članova Upravnog odbora 
Saveza.  
1 član UO g. Nikola Škunca bio je protiv prijedloga te je predložio da imenovani nacionalni 
treneri ponude ostavke unaprijed ukoliko ne ostvare rezultat s ekipama. 
 
 

Predsjednik 
Davor Cipek 
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